
 

Styremøte 11.01.2023 
 
Tilstede: Line, Hege, Trine L., Tone og Ingeborg 
Forfall: Arne og Trine G 
 
Vedtak gjort siden forrige møte: ingen. 
 
1. Økonomi 
Gro holder på med siste del av regnskapet for 2022. Vi har etterlyst noen innbetalinger, 
men ellers sendes selve bilagene til revisor om kort tid. Vi har behov for å telle lageret, 
men for regnskapets del kan dette vente til neste uke.  
Donasjon fra Oslo og Akershus på ca. 20 000,- Regnskapet ser ut til å gå mer eller 
mindre i balanse, Noe mindre inn på utstilling enn budsjettert og mindre inntekter på 
medlemskontingent. Mindre utgifter til samarbeidskonferansen. 
Styret må utarbeide årsmelding slik at revisor kan gi sin erklæring.  

 
2. Lagertelling 
Vi må telle lageret. I tillegg til at dette trengs for regnskapet, må vi også få telt lageret for 
å få bestilt rosetter. Tone er syk, og vi andre må i år ta ansvar for telling.  
Trine og Line teller lageret på søndag, Ingeborg får så grunnlaget og får bestilt rosetter. 
 
3. utstillinger  
Hvordan ligger vi an med dommere og ringpersonell ellers. Hvem kommer på utstillingen 
i mars. Hvem skal være utstillingsleder og hvem bestiller overnatting og reise for 
dommere? 
  
Vi mangler en dommer til dobbeltutstillingen i Drammen.  Nr. en har ikke svart til tross for 
purring så nr. to er spurt i dag.  Styret diskuterte alternativer ved behov. 
Line er utstillingsleder for hovedstyrets utstilling og Anne spørres om å være for OA sin. 
 
Line bestiller flybilletter og hotellrom på Union brygge. Utstillingen starter litt ut på dagen 
på lørdag så rigging blir fra lørdagsmorgen.  
 
4. Oslo Dogshow 
Hvordan syntes dere dette arrangementet gikk? Vi kommer til å få tilbud om å arrangere 
spesial også under Oslo Dogshow i år. Det blir enten i oktober høstferieuken (uke 40) 
eller samme helg som i år.  
 
Vi er fornøyde med resultatet. Vi tar med oss årets erfaring for å forbedre planlegging og 
rigging til neste arrangement. 
  

5.Hva skjer i lokalavdelinger og kontaktområder?    
Lokalavdelingen i Trondheim har ikke klart å etablere et nytt styre og har derfor varslet 
hovedstyret at avdelingen settes på pause. Line har takket lokalavdelingen for innsatsen og 
informert om at styret igangsetter etablerte rutiner for å få på plass et nytt styre eller 
kontaktperson for lokalområdet.   
 
6.Spørsmål fra medlem: Utregning bruks    
Hvorfor er ikke bruksgrenene Rally, Blodspor og Smeller med i utregninger for 
utmerkelsen «Årets oppdretter»?  Disse grenene har kommet til etter hvert og helt riktig, 
bør de være med i beregningsgrunnlaget. Dette revideres, og grenene vil bli inkludert fra 
2023  
 



 

7. Boxernytt   
Catrine trekker seg av hensyn til jobb, familie og studier, men vil fortsatt være 
en ressurs.  Styret ser på løsninger for Boxernytt videre. 
 
8. Mail og Nettside   
Videresending av e-post; Hege sjekker at disse er i orden. Nyreskjemaet på siden er 
utilgjengelig -   Trine sender lenker der det er feil til Line  
 
9. Helgesamling:    
Helgesamling 4.-5. mars for styret. Hege sjekker overnatting/møterom  
 
10. Medlemskontakt   
Medlemskontakten har trukket seg.  Styret vil sende ut utlysning etter ny. Valpepakker 
sendes ut og er en av de viktigste tiltakene for verving av nye medlemmer. Line ivaretar 
lokalområdenes behov for medlemslister og annet som Medlemskontakten tidligere har 
ivaretatt.  
 
 
Retningslinjer avl. Vi har to møter hvor vi åpner for diskusjon rundt NBKs krav og 
anbefalinger  

 


